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La flota de vehicles municipals serà substituïda durant aquest any per complir amb la ZBE

'La flota de vehicles municipals compleix amb la normativa de
la Zona de Baixes Emissions (ZBE) i aprofita l'any de
moratòria per fer una compra massiva'. Així ha respost
l'alcaldessa, Mireia Ingla, al programa 'Línia directa', a la
pregunta formulada pel veí Marc Vidiella, que demanava per
què hi havia vehicles municipals circulant per la ZBE sense
distintiu autoritzat. 'La majoria de vehicles de la flota són
elèctrics i els que no ho són s'aniran canviant per complir amb
la normativa', assegura Ingla. 

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/154327.html
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